



Municipality of Val Rita-Harty

Now Hiring: Municipal Services Coordinator

Fulltime position, salary commensurate with experience
(wage range \$28-\$38/hour) plus benefits & OMERS

Serve Your Community. Shape the Future. Grow With Us.

The Township of Val Rita-Harty is looking for a dedicated, bilingual, and community-oriented professional to join our team as **Municipal Services Coordinator (MSC)**. This role goes beyond administrative duties—it is an opportunity to serve as the vital link between the community, staff and Council in one of Ontario's most welcoming northern communities.

If you are passionate about public service, enjoy a dynamic and collaborative environment, and want to make a meaningful impact every day, we encourage you to apply.

About the Role

As MSC, you'll be at the heart of our municipal operations—delivering exceptional customer service, supporting key administrative and financial functions, and helping ensure our services run smoothly and efficiently.

You will work closely with the Township's Management Team and play a vital role in:

- Responding to public inquiries and coordinating service requests
- Supporting licensing, permits, facility rentals, and communications
- Assisting with payroll, accounts payable/receivable, and property tax processes
- Managing records and documentation with precision and care
- Leading or supporting special projects that enhance community services

This is a unique opportunity to contribute to a collaborative, mission-driven team committed to excellence in public service.

What You Bring

- Bilingual fluency in English and French (spoken and written)
- Strong organizational and communication skills
- Proficiency in Microsoft Office and digital tools
- Ability to multitask and problem-solve in a fast-paced environment
- Understanding of municipal governance and customer service principles
- Emotional intelligence, political acuity and a solutions-focused mindset

Qualifications

- Ontario Secondary School Diploma (Grade 12 or equivalent)
- College degree in public administration, business fundamentals, or office administration preferred
- Experience in administration, customer service or municipal operations is an asset

Why Join Us?

Val Rita-Harty is a close-knit, forward-thinking community in Northeastern Ontario. We're proud of our inclusive culture, our commitment to innovation, and our dedication to serving residents with integrity and care. As part of our team, you'll have the opportunity to grow professionally while making a lasting impact on the lives of those around you.

How to Apply

To receive the full application package email: humanresources@e4m.solutions

Subject line: Request – MSC Application Package (VRH)

Application Deadline: Friday, October 24, 2025, at 2:00 P.M.

Completed applications must be submitted by the deadline. Late submissions will not be considered.

To learn more about the Township of Val Rita-Harty, visit: www.valharty.ca



Municipalité de Val Rita-Harty

Recrutement: Coordinateur des services municipaux

Poste à temps plein, salaire en fonction de l'expérience (fourchette salariale de 28 à 38 dollars de l'heure) plus avantages sociaux et participation dans OMERS

Au service de votre communauté. Façonnez l'avenir. Évoluez avec nous.

La municipalité de Val Rita-Harty recherche un professionnel dévoué, bilingue et tourné vers la communauté pour rejoindre notre équipe en tant que coordonnateur des services municipaux (CSM). Ce poste va au-delà des tâches administratives : il s'agit d'une occasion de servir de lien essentiel entre la communauté, le personnel et le conseil municipal dans l'une des communautés les plus accueillantes du nord de l'Ontario.

Si vous êtes passionné par le service public, appréciez un environnement dynamique et collaboratif et souhaitez avoir un impact significatif au quotidien, nous vous encourageons à postuler.

À propos du poste

En tant que MSC, vous serez au cœur de nos opérations municipales : vous fournirez un service à la clientèle exceptionnel, soutiendrez les fonctions administratives et financières clés et contribuerez à garantir le bon fonctionnement et l'efficacité de nos services.

Vous travaillerez en étroite collaboration avec l'équipe de direction du canton et jouerez un rôle essentiel dans les domaines suivants :

- Diriger ou soutenir des projets spéciaux qui améliorent les services communautaires
- Il s'agit d'une occasion unique de contribuer à une équipe collaborative, animée par une mission et engagée à l'excellence dans le service public.

Ce que vous apportez

- maîtrise bilingue de l'anglais et du français (à l'oral et à l'écrit)
- Solides compétences en matière d'organisation et de communication
- Maîtrise de Microsoft Office et des outils numériques
- Capacité à mener plusieurs tâches de front et à résoudre des problèmes dans un environnement en constante évolution
- Compréhension des principes de gouvernance municipale et de service à la clientèle
- Intelligence émotionnelle, sens politique et esprit orienté vers les solutions

Qualifications

- Diplôme d'études secondaires de l'Ontario (12e année ou équivalent)
- Diplôme universitaire en administration publique, en principes fondamentaux des affaires ou en administration de bureau préféré
- Une expérience en administration, en service à la clientèle ou en opérations municipales est un atout

Pourquoi nous rejoindre ?

Val Rita-Harty est une communauté soudée et avant-gardiste du nord-est de l'Ontario. Nous sommes fiers de notre culture inclusive, de notre engagement envers l'innovation et de notre dévouement à servir les résidents avec intégrité et attention. En tant que membre de notre équipe, vous aurez l'occasion de vous épanouir sur le plan professionnel tout en ayant un impact durable sur la vie de ceux qui vous entourent.

Comment postuler

Pour recevoir le dossier de candidature complet, veuillez envoyer un courriel à : **humanresources@e4m.solutions**

Objet : Demande – Dossier de candidature MSC (VRH)

Date limite de candidature : vendredi 24 octobre 2025, à 14 h

Les candidatures dûment remplies doivent être soumises avant la date limite. Les candidatures soumises après la date limite ne seront pas prises en considération.

Pour en savoir plus sur la municipalité : www.valharty.ca